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 אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר.  ע:”י. פרץ, רה

 

 הצהרת אמונים של חבר המועצה עו"ד אלי ניר .1

רועי בן שלוש פרש, נכנס במקומו עו"ד אלי ניר מסיעת הליכוד. הצהרת  ע:”. פרץ, רהי

האמונים: "אני מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה 

 את שליחותי במועצה".

 מתחייב אני. :נירא. 

 תודה רבה אלי.  ע:”י. פרץ, רה

 האם הוא כתב מכתב למה הוא עוזב? שלם:-ה. רובין

לא. כתב שהוא מתפטר. תשובות לשאילתות. רק לפני כן אנחנו בהזמנה  ע:”י. פרץ, רה

שלנו היינו צריכים להוסיף מינוי נציג הרשויות בוועדה המחוזית 

ורסקי כנציג של הרשויות. אז אנחנו לתכנון ובניה, שבחרנו את אלי דוק
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 נאשר את זה בסעיף המינויים.

 אני שנייה לפני ההתחלה רוצה לעבור ולהגיד שהישיבה, שלם:-ה. רובין

 לפני שאת אומרת, תקבלי רשות. ע:”י. פרץ, רה

 לא הוזמנה באופן חוקי. שלם:-ה. רובין

 תקבלי רשות. תקבלי רשות לפני שתגידי. ע:”י. פרץ, רה

 אוקי. לפני שאנחנו מצביעים אני רוצה, שלם:-רוביןה. 

 תקבלי רשות.  ע:”י. פרץ, רה

 אוקי. שלם:-ה. רובין

 בסדר. ע:”י. פרץ, רה

 

 . שאילתות2

עכשיו אנחנו נכנסים לתשובות לשאילתות. שאילתא ראשונה של רואי  ע:”י. פרץ, רה

העיר דוד בנושא של צו הארנונה לעניין המוגבלים. אז בישיבת מועצת 

 .2019בה נכחת ולאחר דיון, אושר צו הארנונה לשנת  26.12.18-מיום ה

 הנושא השני טענת תושבים לעניין שערים.  

 לא הקראת את השאלה אז אנשים לא יודעים על מה התשובה.  :ר. דוד

רגע, רגע. השאילתא היא ככה: הגיעה לפתחנו בעיה של תושב העיר  ע:”י. פרץ, רה

על דירת המגורים  2019עיוור אשר קיבל לשלם תשלום ארנונה לשנת 

מ"ר הראשונים עפ"י צו הארנונה  100-שלו, וההנחה שקיבל היא רק ל

שם ההנחה חלה על כל  2018החדש, וזאת בניגוד לצו הארנונה של שנת 

 שטח הדירה. 

שינוי נובע משיני כלשהו בהנחיות משרד הפנים או ביטוח האם ה 

לאומי, וכמה תושבים עיוורים יש בקרית אתא אשר מקבלים את 

 ההנחה הזאת?

בה  26.12.18אז אני חוזר על התשובה. בישיבת מועצתה עיר מיום  

 . 2019נכחת ולאחר דיון, אושר צו הארנונה לשנת 
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ארנונה לנכים, למרות שהייתי נוכח בכל זאת שאלה מדוע לשנות צו  :ר. דוד

 בישיבה, 

 אנחנו דנו, ע:”י. פרץ, רה

אני התנגדתי לשינוי צו הארנונה. אז נכחתי והתנגדתי. למה היה  :ר. דוד

 השינוי?

מ' הראשונים  100-אנחנו אישרנו את צו הארנונה לכל המוגבלים עד ל ע:”י. פרץ, רה

 ו. אז למה לחזור?וכך אושר, היה דיון מעמיק מאוד ואישרנו אות

 לא, אבל למה השתנה? :ר. דוד

אתה מדבר איתי למה השתנה? היית צריך לשאול את השאלה הזאת  ע:”י. פרץ, רה

 בישיבה הזאת.

 אני שואל את השאלה עכשיו. למה החלטתם,  :ר. דוד

 100מ', מן ההיגיון  100ככה החלטנו. החלטנו לתת לכל המוגבלים עד  ע:”י. פרץ, רה

מ' הוא מרחב מחיה מספיק גדול למוגבלים. מי שיש לו בעיה באמת 

אקוטית קשה מבחינה תקציבית אז אנחנו יודעים, יש דרכים אחרות 

נוספות להגיש הנחות ובקשות להנחות. ולכן אנחנו נותנים באופן גורף 

 בזה היגיון רב מאוד.  מ', יש 100-עד ל

יש מוגבלים מסוימים שיש להם יכולת כלכלית גבוהה מאוד, שחיים  

מ' ונהנים מהנחה מלאה. ולכן כדי ליצור  100-במרחבים יותר גדולים מ

מ' הוא מספיק, הוא מינימום  100-את הבקשה הזאת יצרנו מצב שה

ר הזה לאותם אנשים כדי לחיות ברווחה גדולה ולכן אפשרנו את האישו

. שאלנו את השאלה הזאת, העלינו את הבעיה, 2019לצו הארנונה לשנת 

מ' הראשונים כל  100-נתנו את התשובה לפתרון ולכן גם הוחלט עד ה

המוגבלים זכאים להנחה. כל המוגבלים, ולא חשוב איזה סוג מוגבלות. 

מ' ישלמו מעל המטר את  100וכל השאר האחרים אם יש להם מעל 

 היתרה.

 בשאלה רשום גם כמה כמות האנשים האלה.  שלם:-ביןה. רו
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טוב. עכשיו לך אין רשות כרגע. שאילתא שנייה: לטענת תושבי שכונת  ע:”י. פרץ, רה

 גבעת אלונים,

 זאת לא תשובה מלאה. רשום כמות האנשים, שלם:-ה. רובין

 הובטח להם על ידך, ע:”י. פרץ, רה

 שיש להם מוגבלות.  שלם:-ה. רובין

לטענת תושבי שכונת גבעת אלונים הובטח להם על ידך שיותקנו שערי  ע:”רה י. פרץ,

כדורגל במגרש הכדורסל. עברה תקופת ארוכה וזה טרם קרה, גם פניות 

חוזרות ונשנות מטעם סיעתנו למחלקות הרלוונטיות, למנכ"ל העירייה 

ולפניות הציבור על מנת לקבל תשובות לא נענו כלל. האם ראש העיר 

נות בבקשה על השאלה הזאת ולהגיד מתי יותקנו שערי כדורגל יכול לע

 במגרש לשימוש התושבים. 

התשובה היא כך: מכון התקנים אינו מאשר הצבת מתקן סל ושער  

משולבים. החלופה של הצבת מתקן סל ושער נפרדים עשויה להוות 

סכנה לילדים המשתמשים במגרש ועל כן נרכשו עבור תלמידי בית 

ניידים שישמשו אותם לפעילות עד למציאת חלופות הספר שערים 

בטיחותיות המאושרות ע"י מכון התקנים. לרשות התושבים עומדים 

מספר רב של מגרשים במגרשי ספורט, בין היתר פארק הספורט  

 המתאים לכל ענפי הספורט. 

אנחנו משתדלים, אנחנו מחפשים שיהיו שערים שלא יסכנו את  

חנו יודעים שהם משחקים במגרש עד הבטיחות של הילדים.  אנ

שיימצא שער שבו באמת נוכל לשמור על הבטיחות. תודה רבה לגבי 

 השאילתות, אנחנו עוברים לסעיף הבא.

 יש עוד שאילתות. שלם:-ה. רובין

 זה השאילתות שיש. ע:”י. פרץ, רה

 

 . אישור החלטות ועדת כספים3
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 תב"ר נגישות אקוסטית,אישור החלטות ועדת כספים. פתיחת  ע:”י. פרץ, רה

 רגע, אני רוצה להתייחס לפני שמתחילה ישיבת מועצת העיר. הישיבה, שלם:-ה. רובין

 תבקשי רשות כשאת רוצה להגיד איזושהי שאלה. ע:”י. פרץ, רה

 אני מבקשת. גם קודם ביקשתי, אז אני מבקשת שוב.  שלם:-ה. רובין

 מה את מבקשת? ע:”י. פרץ, רה

מבקשת להתייחס ולהגיד בתחילת הישיבה, לפני שאנחנו מצביעים, אני  שלם:-ה. רובין

שהישיבה הזאת עפ"י הנתונים שיש לי היא לא חוקית. מה זה אומר? 

ניר יעקובי לא קיבל זימון לישיבה הזאת. בנוסף לזה אנחנו קבענו כולנו 

שזה הולך להיות ביום רביעי הראשון של החודש. חשוב השקיפות 

 ם ידעו מתי, הזאת, חשוב שהתושבי

 טוב, נתת הודעה.   ע:”י. פרץ, רה

נכון, רשמתי את כל הנתונים האלה. אני רוצה שתדעו שהישיבה הזאת  שלם:-ה. רובין

 עפ"י הנתונים שיש לי לא חוקית.

אוקי. אז אני אשיב לך ככה בקצרה כדי שאנשים לא יישארו ללא  ע:”י. פרץ, רה

ש, של השבוע של החודש תשובה. הנושא מאוד ברור שבתחילת כל חוד

 הראשון נכנסים מתכנסים ביום רביעי בשעה שבע בערב ישיבת מועצה.

 נכון. שלם:-ה. רובין

אבל יש המשך לחוק, כמו שאת יודעת אותו ומכירה אותו היטב,  ע:”י. פרץ, רה

חברים, רשאי ראש העיר לשנות את  6לבקשה של מספר חברים, 

בת להתקיים אחת לחודש התאריך של הישיבה. ישיבת מועצה חיי

 והשקיפות היא מלאה. ישיבות המועצה מוקלטות עפ"י חוק. 

ולכן אין ישיבת מועצה שמתבטלת ולא מתקיימת או נדחית ונעלמת.  

אוקי? היא נדחית מבקשה של חברים, מדינמיקה של עשייה ודברים 

אחרים ולכן ישיבות המועצה מתקיימות. וכולם קיבלו, כמו שאת 

שכל האחרים קיבלו, כולם קיבלו את ההזמנה בזמן קיבלת וכמו 

 ובמועד.
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 לא, לא כולם.  :ר. דוד

 לא, אנחנו אומרים בוודאות שלא קיבלו. שלם:-ה. רובין

 לא כולם. :ר. דוד

 את מדברת עכשיו, ע:”י. פרץ, רה

 מי חברי המועצה, :ר. דוד

 לא קיבלת הזמנה? ע:”י. פרץ, רה

 אני אמרתי לא כולם.  :ר. דוד

 אתה אמרת לא כולם מעדות של מי? מעדות שמיעה? ע:”פרץ, רהי. 

 ניר לא קיבל. אני קיבלתי, שלם:-ה. רובין

 טוב, זהו. יאללה, נגמר. נתתי לכם תשובה.  ע:”י. פרץ, רה

מה הסיבה שכינסו את ישיבת המועצה היום? מי חברי המועצה  :ר. דוד

 שביקשו ומה היה הנושא להקדמה?

את זה תשאל בכתב ותקבל תשובה בכתב. אישור החלטות ועדת  ע:”י. פרץ, רה

 300כספים: פתיחת תב"ר נגישות אקוסטית ללקויי שמיעה בסכום של 

ממשרד החינוך בבתי הספר המפורטים להלן: שתי כיתות בבית ₪ אלף 

הספר יבנה, מקיף רוגוזין, אחד חטיבה א' רוגוזין, אחד בחטיבה ב' 

פרינצק, כיתה בבית הספר נועם, כיתה רוגוזין, כיתה בבית הספר ש

 בבית הספר ירושלים וכיתה באולפנית שחם. 

לאיל"ן, אגודה ישראלית ₪  1,000: אישור תרומה שנתית על סך 2סעיף  

 לילדים נפגעים. 

. 2. מי נגד? אין נגד. מי נמנע? 11מישהו מבקש להתייחס? מי בעד?   

 . אושר ברוב קולות

 בוועדה המחוזית. מינוי נציג הרשויות 4

מינוי נציג הרשויות המקומיות בוועדה המחוזית. אנחנו מבקשים  ע:”י. פרץ, רה

למנות את ראש עיריית קרית ביאליק, אלי דוקורסקי, כנציג הרשויות 

פה המקומיות בוועדה המחוזית לתכנון ובניה מחוז חיפה. מי בעד? 
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יות בוועדה אחד אושר למנות את אלי דוקורסקי כנציג הרשויות המקומ

 .המחוזית לתכנון ובניה מחוז חיפה

 

 . מינוי נציג העירייה באיגוד ערים לביוב חיפה5

מינוי נציג העירייה באיגוד ערים לביוב חיפה אנחנו ממליצים על עו"ד  ע:”י. פרץ, רה

 טולדנו מימון, ממלא מקום ראש העיר. 

 בסדר?רק אנחנו מבקשים שיהיה רשום מי הצביע מה.  שלם:-ה. רובין

 כן. עכשיו פה אחד דיברנו. את רוצה שנרשום שהצבעת פה אחד? ע:”י. פרץ, רה

 תרשמי הילה הצביעה פה אחד. 

 לא, אבל על הראשונה. שלם:-ה. רובין

 רשמנו ככה, ע:”י. פרץ, רה

 אבל זו לא הילה, זו סיעת הילה שלם לתושבים. שלם:-ה. רובין

. מי 11נציג העירייה באיגוד ערים חיפה? טוב. מי בעד טולדנו מימון  ע:”י. פרץ, רה

 .אושר ברוב קולות. 2נגד? מי נמנע? 

 

 . מינוי נציג העירייה בחברה הכלכלית לפיתוח קרית אתא6

מינוי נציג העירייה בחברה הכלכלית לפיתוח קרית אתא עו"ד אלי ניר  ע:”י. פרץ, רה

. מי 2. מי נגד? 11מומלץ במקום רועי בן שלוש. מי בעד עו"ד אלי ניר? 

  .אושר ברוב קולות. 1נמנע? 

 הייתה הזדמנות למנות מישהו מהאופוזיציה לעניין הזה.  :ר. דוד

 והנצחת זכר נרצחי טרור עדות: בטחון, מיגור אלימותו. מינוי יו"ר לו7

מינוי יו"ר לוועדות בטחון, מיגור אלימות, הנצחת זכר נרצחי טרור,  ע:”י. פרץ, רה

אנחנו ממליצים על עו"ד אלי ניר בכל הועדות שרועי בן שלוש כיהן. מי 

. תודה רבה. הישיבה אושר ברוב קולות. 2. מי נגד? 11בעד אלי ניר? 

 נעולה. 

 סוף הישיבה
 


